
    پیروزی غزه، یک گام بسیار بزرگ به سمت آزادی فلسطین است

  

دبیرکل جنبش امت لبنان تاکید کرد که به اعتراف وزیران کابینه رژیم صهیونیستی که در جلسه اخیر

کابینه رژیم گریه میکردند، مقاومت در غزه بر اشغالگران پیروز شد و به همین سبب وظیفه امت اسلام

این است که از این پیروزی بزرگ به بهترین وجه استفاده کند.

به گزارش خبرگزاری تقریب، شیخ «عبداالله عبدالناصر جبری» دبیرکل جنبش امت لبنان در وبینار «و انتصرت

فلسطین» که امروز (دوشنبه) به همت مجمع جهانی تقریب مذاهب اسلامی برگزار شد، گفت: به مردم فلسطین

و تمام امت اسلام، این پیروزی بزرگ بر رژیم صهیونیستی را که خداوند به ما منت نهاد، تبریک

میگویم.

وی تصریح کرد که به اعتراف دشمن، مردم غزه پیروز شدند و همه دیدندکه چگونه برخی وزیران دشمن، در

جلسه اخیر کابینه به خاطر شکست این رژیم گریه میکردند.

وی با بیان این که امت اسلام باید از این پیروزی بزرگ بهره برداری کند، خاطرنشان کرد: آنچه امروز



به آن رسیدیم، یک گام بسیار پیشرفته به سمت آزادسازی کامل سرزمین فلسطین است و به یاری خدا باید

ماموریت های بزرگی را برای رسیدن به این هدف انجام دهیم.

شیخ جبری تصریح کرد: چه بسا یکی از این ماموریتها، فعالیت واقعی و جدی در خصوص اتحاد و رفع

اختلافات و پرکردن شکافها و یکپارچه کردن صفوف امت اسلام باشد، زیرا تجربه اخیر ثابت کرد که اگر

فلسطینیان در برابر دشمن، همدل و متحد نمیبودند، خداوند این پیروزی را به آنها هدیه نمیکرد و

ما برای اینکه بتوانیم از برادرانمان در فلسطین دفاع کنیم، باید متحد شویم و صفوف خود را در

زمینه مذهبی و تمام زمینههای دیگر یکپارچه کنیم.

وی افزود: از جمله کارهای دیگری که باید انجام دهیم، تلاش برای یکپارچه سازی گفتمانمان است و نیز

برای شراکت و همکاری اساسی در زمینه جهادی، علمی، اقتصادی و رسانهای اقدام کنیم.

شیخ جبری به نقش مهم رسانه برای تحقق اهداف امت اسلام اشاره کرد و گفت: امروز رسانه، یک سلاح مهم

است و با توجه به اینکه مردم به رسانه گرایش دارند، ما باید آن را مورد توجه قرار دهیم. در اینجا

لازم است از جناب آقای دکتر شهریاری، دبیرکل مجمع جهانی تقریب بین مذاهب اسلامی به خاطر تلاشهای

رسانهای، علمی و تقریبی تقدیر و تشکر کنم، همچنین لازم است از علمای امت تشکر نمایم.

دبیرکل جنبش امت لبنان ادامه داد: لازم است پس از این پیروزی از جمهوری اسلامی ایران تشکر کنم که

نشان داد همچنان به اصول انقلاب اسلامی از زمان امام خمینی(ره) تاکنون پایبند است و از آن عقب

نشینی نمیکند و این انقلاب به برکت خداوند در زیر سایه رهبری امام خامنهای هم، به همان اصول

پایبند است. امروز همه دیدند که این پیروزی، یک ثمره مبارک از ثمرات این انقلاب مبارک است.

این عالم لبنانی تصریح کرد: این پیروزی به برکت خون فرماندهان قهرمان همچون شهیدان شیخ صالح

العاروری، سید حسن نصرالله،اسماعیل هنیه،یحیی السنوار و دیگر فرماندهان است و به برکت خون

پاکشان، خداوند این پیروزی را به ما هدیه کرد و با توجه به این خونهای پاک، وظیفه ما این است که

در برابر آن امانتدار خوبی باشیم و این مستلزم تلاش گسترده و جدی برای رسیدن به پیروزی بزرگ و

آزادسازی قریب الوقوع است. همانطور که خداوند در قرآن فرموده است که "آنها، تحقق آن را دور و ما

آن را نزدیک میبینیم".
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